
 

 

 

 

De kadernota is de start van het proces om een meerjaren gemeentebegroting op te stellen. Het 

College van Burgermeester en Wethouders vragen aan de gemeenteraad om de beleidskaders aan te 

geven voor het opstellen van die begroting. Dit jaar heeft het college er voor gekozen om een aantal 

dillema’s op te nemen waarover de gemeenteraad in de raadsvergadering van 21 juni een uitspraak 

kan doen. In navolging van de begrotingsbehandeling eind vorig jaar is er afgesproken dat partijen in 

de aanloop naar de behandeling van de kadernota in de gemeenteraad debatstellingen naar aanleiding 

van de kadernota kunnen inbrengen en daarbij een fractie aan kunnen wijzen waarmee men deze 

stelling zou willen bespreken. 

Na inventarisatie van de ingebrachte stellingen is gebleken dat, evenals bij de begrotingsbehandeling 

vorig jaar, niet alle partijen een debatstelling hebben ingebracht. Er zijn wel voldoende stellingen 

ingebracht om twee debatavonden te organiseren waarbij nagenoeg alle partijen wel bij de ene of de 

ander stelling betrokken zijn. Hetzij als indiener het zijn als uitgedaagde. Niets aan de hand zo lijkt het. 

Totdat hedenochtend de partijen die een stelling ingediend hebben in een gezamenlijke verklaring hun 

stellingen weer ingetrokken hebben met de opmerking dat de partijen die geen stelling ingediend 

hebben kennelijk niet in debat willen. Bij de begrotingsbehandeling zijn deze opmerkingen niet 

gemaakt. Daarnaast worden er nog een aantal conclusies getrokken die op zijn minst voorbarig zijn. En 

veelal pas getrokken zouden kunnen worden na afloop van de debatten.  

Er zijn een aantal prikkelende debatthema’s ingediend. Waarvan er een aantal van algemeen politieke 

aard los van de kadernota zijn maar dat zal, zoals de partijen in hun verklaring stellen, wel met de 

gemeenteraadsverkiezingen over 9 maanden te maken hebben. 

Vanuit de coalitiefracties CDA, DGG en DPM willen wij benadrukken dat ondanks het feit dat we, om 

uiteenlopende redenen, geen stellingen ingediend hebben dit niet betekent dat we niet in debat 

willen. Integendeel we gaan graag de uitdaging aan en gaan met de indieners in debat over de 

ingediende stellingen waarbij de verschillen in opvatting tussen de partijen voor de inwoners duidelijk 

wordt.  

Maar helaas de indieners willen niet meer in debat.  Wij roepen deze indieners op hun debatthema’s 

te handhaven en in discussie te gaan over de aangedragen thema’s als wijkontwikkeling, vergroening 

van de woonwijken, woningbouwimpuls, politieke samenwerking, het aanbrengen van meer focus in 

het beleid, het raadsprogramma, sociaal ondernemen, het vitaal houden van onze gemeente, etc.  

Wij gaan de uitdaging wel graag aan! 

 

 


